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Voorzitter Freddie Kiel 

Aanwezigen Freddie Kiel, Fay Heemskerk, Salma Abd Adin, Tim de Groot , 

Michelle Magiera, Mitch Boontjes, Janne van Asselt, Zazi 

Nieuwenhuijs, Robin Wacanno, Lola Fioole (later).  

 

Afwezige(n) Jippe van Roon, Minqiu Korevaar 

Ambtelijk secretaris Yara Kluiters 

Gast Nada Benlhaj 

 

1. Opening 

Voorzitter Freddie opent de vergadering om 18:01. 

2. Notulen & actielijst 

De notulen van de vorige plenaire vergadering zijn nog niet geaccepteerd.   

(PV 250218) Janne - Engelse werkafspraken wijzigen.  

Nee.  

(PV 250318) Robin - stuur mail naar DT over eisen rond terugkoppeling 

vakevaluaties.  

Hij mag eraf.  
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(PV 250318) Fay - Input verzamelen van studenten over studentendecaan en OB 

stuk schrijven.  

Gedaan.  

(PV 250401) Freddie - stuur een bericht naar OR over beleid rondom AI.  

Nog niet. 

(PV 250401) Zazi- Stuur de brief over lunchpauzes naar de andere raden (via de 

FNWI email). 

Gedaan.  

(PV 250401) Salma - Een besluitvormend stuk schrijven over de onderwijsvrije 

dag. 

Gedaan.  

(PV 250401) Zazi - Plan de fundraiser.  

Nog mee bezig.  

3. Post 

In 

-  

Uit 

-  

4. Mededelingen 

Jippe is er niet en machtigt Robin.  

Lola is later en machtigt Zazi tot ze er is.   
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5. Updates commissies, DB, CSR 

DB 

● Bij het AO morgen zullen we onder anderen voorleggen om de 

besluitenlijst en agenda standaard van DT te ontvangen en om het puntje 

"updates" standaard toe te voegen aan de IO/BO agenda om elkaar meer 

op de hoogte te houden van waar we mee bezig zijn. 

● Zorg dus ook dat je vandaag weet welke punten je wilt bespreken op het 

BO!! Het fijnste is als je een los document maakt waar je al je argumenten 

in zet en welke actiepunten voor DT je er iig uit wilt halen! Stuur die 

documenten ook in je commissie app en link ze in het 

voorbereidingsdocument (komt er aan) 

--------------------------------------------------------------------------------- 

CSR 

● we supporten de student demonstaties is Servië 

● We gaan op zoek naar een nieuwe centrale studentendecaan 

● We gaan het in onze aankomende OV hebben over democratic dean 

selection.  

--------------------------------------------------------------------------------- 

Faciliteiten 

Er wordt gewerkt aan de stukken die naar het BO gebracht worden.  

--------------------------------------------------------------------------------- 

Reglementen 

We hebben sinds vorige PV niet vergaderd, dus niet zo veel nieuws! We gaan het 

vandaag hebben over het faculteitsreglement, deze week is er een gesprek over 

de OER-A en volgende week over de taaleisen. Laat het dus vooral weten als je 

nog input hebt. 

Kleine toevoeging van Robin: de adviesen van de OER’en zijn langzaam aan het 

binnenstromen. Vooral over de aanwezigheidsplicht wordt er niet heel positief 

gereageerd.  
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--------------------------------------------------------------------------------- 

 

Onderwijs 

● De commissie is druk bezig met het uitwerken van de punten die uit de 

recent gehouden brainstorm zijn gekomen. Hiervoor zijn de eerste acties 

uitgevoerd en zaken liggen op schema. 

● We hebben een bijeenkomst aanstaande vrijdag over de toekomst van 

onderwijs aan de UvA. De onderwerpen die daar aan bod gaan komen zijn 

voorbesproken. Mochten anderen hier nog over mee willen denken, neem 

dan even contact op met iemand van de commissie. 

--------------------------------------------------------------------------------- 

Promotie 

Geen promotie update buiten dat we na volgende PV eitjes gaan verstoppen! 

--------------------------------------------------------------------------------- 

BVO 

Morgen is er BVO. Zijn er punten of updates die we moeten meenemen? 

--------------------------------------------------------------------------------- 

Studentassessor 

Ik heb vandaag niet heel veel te zeggen, alleen een belangrijk puntje 

- Ik heb gevraagd over het inzien van de begrotingen en de bezuinigingen. Er is 

een plan om het binnenkort te bespreken met de FSR, maar er is momenteel niks 

om in te zien. Ik zal strakjes meer vertellen.  

--------------------------------------------------------------------------------- 

6. Vaststellen agenda

1. Opening 



 Facultaire 

Studentenraad 

                                                                                                     studentenraad.nl/fnwi  ~  fnwi@studentenraad.nl 

 

 

 

Page 5 / 15 

2. Notulen & actielijst 

3. Post in/uit 

4. Mededelingen 

5. Updates commissies, DB, CSR 

6. Vaststellen agenda 

7. Onderwijsvrije dag 

8. Advies faculteitsreglement 

9. Studentendecanen 

10. Raadsuitje 

11. W.v.t.t.k. 

12. Evaluatie stukken 

13. Evaluatie PV 

14. Rondvraag 

15. Actielijst 

16. Punten volgende agenda 

17. Sluiting 

 

De agenda is vastgesteld 

7. Onderwijsvrije dag 

Discussiepunten 

1. Is het stuk niet duidelijk? 

2. Klopt de informatie? 

3. Mist er informatie? 



 Facultaire 

Studentenraad 

                                                                                                     studentenraad.nl/fnwi  ~  fnwi@studentenraad.nl 

 

 

 

Page 6 / 15 

4. Discussiemoment: 

a. Wat denken jullie van de voorgestelde argumenten? 

Tim denkt dat het argument over de 3 vakantieweken niet heel goed is, omdat er 

40 studieweken zijn en dit gewoon moet omdat er studiepunten van afhangen. 

Robin zegt dat hij heeft gezien dat er op andere universiteiten minder 

onderwijsweken zijn terwijl zij evenveel studiepunten krijgen, dus het punt van 

Tim niet helemaal klopt. Salma legt uit dat het vooral was om te vergelijken met 

andere faculteiten.  

Janne denkt dat het handig kan zijn om het woord "vakantie" te veranderen naar 

“onderwijsvrije week”, omdat andere factulteiten niet meer vakantie hebben, maar 

wel meer onderwijsvrije weken.  

Nada kaart aan bij het punt over de introductie-, gast- en wrap-up colleges dat zij 

dit niet altijd heeft en dat het geen heel goed argument is als het niet voor elke 

studie geldt.  

Freddie denkt dat de FSR iets sterker moet staan in waarom de FSR dit wil, 

aangezien dit heel makkelijk opzij geschoven kan worden door DT. Zazi denkt dat 

het handig is om het te beargumenteren door te benadrukken hoeveel uitval er is 

en dat dit zou helpen met studielast. Robin voegt ook nog toe dat het handig kan 

zijn om concrete voorbeelden te noemen.  

Tim is het hier mee eens, maar denkt dat het wel verstandig is om vooral 

voorbeelden te zoeken op andere bèta faculteiten. Hij denkt dat het DT het minder 

serieus neemt als het over bijvoorbeeld een andere faculteit van de UvA gaat, 

omdat zij minder contacturen en geen praktijkonderwijs hebben.  

Robin zegt dat ondanks dat hij het er wel mee eens is, er hierover niet gezegd kan 

worden dat omdat het een andere faculteit is, dat het een hele andere wereld is. 

Studeren blijft studeren.  

Tim zegt hierover dat Science Park wel praktijkopleidingen heeft, zoals Scheikunde 

of een Biologie met volledige dagen practica. Hier moet wel rekening mee 

gehouden worden.  

Freddie denkt dat er nog goed gekeken moet worden naar de argumenten voor de 

studenten door de faciliteitencommissie.   
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Janne geeft aan dat er op de site staat dat scheikunde ongeveer 20 contacturen 

heeft, wat in 4 dagen mogelijk moet zijn.  

Robin denkt dat het misschien ook als argument gebruikt kan worden dat het ook 

rustiger is voor docenten, dus dat het niet alleen prettig is voor studenten.  

b. Hebben jullie nog andere argumenten die niet in dit stuk 

genoemd zijn? 

5. Missen er stemvoorstellen? 

6. Klopt het stemvoorstel? 

Tim vindt het stemvoorstel een beetje vaag geformuleerd. Er wordt voorgesteld 

om erin te verwerken dat er wordt ingestemd met een voorstel.  

7. Stemmen 

Stemvoorstel 1: De FSR FNWI 24/25 stemt in met het voorstel voor een 

onderwijsvrije dag na tentamenweken.  

Voor: 10 Tegen:  Blanco:  Onthouden: 2 

Stemvoorstel 1 is aangenomen. 

8. Advies faculteitsreglement 

Discussiepunten 

1. Is het stuk niet duidelijk? 

2. Mist er informatie? 

3. Klopt er informatie niet? 

4. Discussiemoment 

Jippe had een opmerking gemaakt over de eerste zin, maar dit is formaliteit dus 

deze blijft staan.  

Robin geeft aan dat hij in de nieuwe brief heel veel van de oude brief heeft 

herhaald, maar dat hij het gevoel had dat dit nodig was omdat het DT niet echt is 
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ingegaan op alle argumenten die werden genoemd. Hun argumenten zijn 

voornamelijk dat het niet hoeft en dat het er eigenlijk al is. Robin is het niet eens 

met het eerste argument, omdat meer verantwoordelijkheid altijd een optie is en 

dat dat niet per se in de wet hoeft te staan. Het is ook fijn voor de FSR als het iets 

formeler zou zijn.  

Janne geeft aan dat de reactie van het DT eindigt met dat ze dit voorstel en een 

mogelijke opzet graag willen bespreken, maar dat het nog nooit is besproken en 

dat ze ook geen ideeën hebben gegeven over een mogelijke opzet.  

Robin zegt dat het DT heeft gezegd dat ze een alternatief zullen geven, maar dat 

hun alternatief is dat het op het BO besproken kan worden. Robin vindt dit niet 

echt een goed alternatief. Janne zegt dat dit explicieter in de brief genoemd kan 

worden. Ook dat de FSR het graag schriftelijk wil zien, als het niet in het 

faculteitsreglement kan dan ergens anders. Robin reageert hierop dat er niet echt 

een geschikte plek hiervoor is.  

Tim wil weten of het op het BO besproken kan worden of dat eerst de brief gestuurd 

moet worden. Robin zegt dat de brief eigenlijk veel herhaling bevat, dus dat het 

wel op het BO behandeld kan worden, omdat er niet echt nieuwe dingen in staan. 

Robin gaat de brief voor het BO sturen.  

Janne denkt dat er wel in de brief gezegd moet worden dat het DT met 

alternatieven moet komen tijdens het BO en dat ze zich moeten voorbereiden, 

zodat het een daadwerkelijk nuttige discussie wordt.  

9. Studentendecanen 

Discussie punten 

1. Is het stuk niet duidelijk? 

2. Klopt de informatie? 

3. Mist er informatie? 

4. Discussiemoment: 

a. Wat vinden we van de argumenten? Zijn er nog meer? 

b. Zijn er nog overige vragen/opmerkingen? 
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Tim zegt dat het laatste argument alles goed samenvat.  

Robin vraagt of alle studentendecanen op REC zitten. Dit is inderdaad zo.  

Mitch vraagt of de FSR FNWI alleen een punt gaat maken over een 

studentendecaan op Science Park. Dit is zo, Freddie zegt dat het wel een optie is 

om andere raden te informeren over dit onderwerp en dat de FSR FNWI hiermee 

bezig is.  

Janne wil weten of de Instagram Stories nog ergens voor gebruikt worden. Fay 

geeft aan dat dit vooral is om de argumenten te ondersteunen en voor een eigen 

beeldvorming.  

Robin wil weten of het een optie is om hier iets mee te doen met de CSR, omdat 

hij denkt dat er een grote kans is dat er gezegd gaat worden dat dit centraal 

geregeld moet worden.  

Fay denkt dat deze kans er inderdaad is, maar dat ze denkt dat het DT er achteraan 

moet gaan als dit inderdaad zo is.  

Robin kaart aan dat dit waarschijnlijk hetzelfde zal gaan als de discussie over de 

studentenpsychologen, die ook nog steeds niet op Science Park zitten. Hij denkt 

dat de FSR dit breder moet aanpakken.  

Fay denkt dat de studentenpsychologen niet faculteit-gebonden zijn en de 

studentendecanen wel, waardoor er wel een verschil in zit. Ze denkt dat het eerst 

op het BO met het DT besproken moet worden en als zij zeggen dat ze er echt 

niks mee kunnen omdat het centraal geregeld wordt, dat de FSR dan aan de slag 

gaat met het breder opzoeken.  

Freddie denkt dat het verstandig is om het BO af te wachten en op basis daarvan 

mogelijk een bericht voor de andere raden en de CSR op te stellen.  

5. Missen er stemvoorstellen? 

6. Klopt het stemvoorstel? 

7. Stemmen 

Stemvoorstel 1: De FSR FNWI 24/25 wil dat er een studentendecaan enkele 

dagen per week op Science Park beschikbaar is. 



 Facultaire 

Studentenraad 

                                                                                                     studentenraad.nl/fnwi  ~  fnwi@studentenraad.nl 

 

 

 

Page 10 / 15 

Voor: 11 Tegen:  Blanco:  Onthouden: 1 

Stemvoorstel 1 is aangenomen. 

 

10. Raadsuitje 

Discussie punten 

1. Is het stuk niet duidelijk? 

2. Klopt de informatie? 

3. Mist er informatie? 

4. Missen er voor- en nadelen? 

Tim zegt dat er reistijden en prijzen ontbreken, maar hij heeft dit uitgezocht en 

het kwam uit op de volgende tijden en prijzen:  

Efteling = 40 euro pp en 2 uur reizen  

Tikibad = Kan alleen na 16:00 en maar 4 uur lang. 1:45 uur reizen en is 25 euro 

pp  

Duinrell + Tikibad = 30 euro pp, 1:45 uur reizen. (Het is wel mogelijk om wat 

eerder te gaan zwemmen).  

Walibi = 31 euro pp en 2:40 uur reizen.  

Alle reistijden hierboven zijn met OV.   

5. Kloppen de voor- en nadelen ? 

6. Discussiemoment: 

a. Wat denken we van de activiteiten? 

Efteling:  

Mitch vindt de Efteling niet leuk.  

Nada vindt de Efteling wel leuk.  
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Zazi vindt de Efteling leuk (en magisch).  

Fay vindt kinderen en wachten niet leuk, dus nee tegen de Efteling.  

Freddie <3 Efteling.  

Yara vindt de Efteling leuk.  

Michelle vindt de Efteling leuk.  

Tim is neutraal omdat hij er al vaak is geweest, maar leuk vindt.  

Janne vindt Efteling leuk.  

Robin en Jippe vinden de Efteling leuk.  

Salma vindt het veel wachten, maar dat is bij de rest ook zo.  

 

Tikibad:  

Mitch wil zwemmen dus vindt het leuk.  

Nada vindt het jammer dat het na 16:00 is.  

Zazi vindt het een beetje awkward om te zwemmen met elkaar.  

Fay vindt het prima.   

Yara vindt zwemmen niet leuk.  

Freddie vindt het matig.  

Michelle vindt het wel oke, maar is er al heel vaak geweest.  

Tim vindt het een beetje zonde om zo ver te reizen om best kort te mogen 

zwemmen. 

Janne vindt binnen zwemmen niet leuk  

Robin vindt het niet leuk en Jippe heeft niks doorgegeven.  

Salma heeft geen mening.  
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Duinrell en tikibad:  

Mitch vindt het leuk.  

Nada heeft hier geen mening over.  

Zazi vindt Duinrell heel deprimerend.  

Fay vindt het wachten minder erg dan Walibi of de Efteling.  

Freddie heeft geen mening.  

Yara vindt het niet geweldig, maar ook niet verschrikkelijk.  

Michelle sluit zich aan bij Zazi.  

Tim is er nog nooit geweest, maar vindt het daarom wel leuk.  

Janne vindt dat het eruit ziet alsof het voor kinderen is.   

Robin vindt de foto’s niet denderend. 

Salma heeft geen mening.  

Walibi 

Mitch wil niet.  

Nada, wel leuk maar de Efteling is leuker 

Zazi is er nog nooit geweest  

Fay vindt het niet leuk.  

Freddie vindt het leuk  

Yara vindt het niet heel leuk.  

Michelle is er nooit geweest.  

Tim is er nooit geweest.  

Janne is fan.  

Robin vindt het niet leuk.  
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Jippe vindt het wel leuk.  

Salma vindt het wel leuk, maar ze is er recent nog geweest.  

Fay wil weten wat mensen van pretparken vinden als raadsuitje. Ze is zelf tegen 

omdat je nergens echt met z’n allen in kan. Of je staat met z’n allen te wachten of 

je moet opsplitsen omdat er verschillende interesses zijn.  

b. Heeft iemand een ander leuk uitgewerkt idee? 

Mitch = Paintballen. 

Salma = Escape room.  

Tim = Lasergamen of bij Crea workshops doen.  

Fay = Parfum maken bij Crea. (Is wel heel duur.)  

Zazi = Pottenbakken of iets anders creatiefs.  

Yara = Sip and paint.  

Fay voegt toe dat een escaperoom niet heel leuk is omdat je wordt opgesplitst, 

dus dat het leuk is om een keer te doen maar niet als groot raadsuitje.   

Fay noemt wel een escaperoom in Breda die in een gevangenis zit, waar je niet 

wordt opgesplitst.  

Tim = Outdoor lasergamen als compromis tussen lasergamen en paintballen.  

c. Welke activiteit heeft jouw voorkeur en waarom? 

Mitch: Paintballen en Tikibad.   

Nada = Efteling. 

Zazi = Iets creatiefs of de Efteling. 

Fay = Paintball of escape room.  

Freddie = Geen mening. 

Yara = Escape room.  
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Michelle = Escape room of Efteling.  

Tim = Escape room of paintballen.  

Janne = Escape room of iets creatiefs.  

Robin = Alles behalve alleen het Tikibad of een pretpark dat te veel is gericht op 

achtbanen.  

Salma = Escape room of iets creatiefs.  

Fay heeft een vraag, namelijk dat de prison escaperoom is uitverkocht op het 

moment. Yara zegt hierover dat er wel meer escape rooms zijn voor meerdere 

personen, dus dat het wel een optie is om iets anders te zoeken.  

Janne wil weten wat het budget is. Tim weet het niet zeker, maar ongeveer 50 

euro pp inclusief lunch.  

Fay wil weten of karaoke nog doorgaat. Er zijn genoeg mensen dus waarschijnlijk 

wel. Er moet wel van tevoren gereserveerd worden.  

11. W.v.t.t.k. 

12. Evaluatie stukken 

13. Evaluatie PV 

14. Rondvraag 

Yara wil aangeven dat het haar spijt dat ze de notulen is vergeten te sturen, maar 

dat als ze zelf nog niks heeft gezegd en het al dinsdag is en er nog steeds geen 

notulen zijn, dat er wel wat van gezegd mag worden.  

Lola vindt het stom dat haar PV’s overlappen.  

15. Actielijst 

(PV 250218) Janne - Engelse werkafspraken wijzigen. 

(PV 250401) Freddie - stuur een bericht naar OR over beleid rondom AI.  

(PV 250401) Zazi - Plan de fundraiser.  
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16. Punten volgende agenda 

 

17. Sluiting 

Voorzitter Freddie sluit de vergadering om 19:00.  


